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Protokół Nr 3 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, zdrowia i Spraw Socjalnych odbytego w dniu 

27 kwietnia 2012 roku w godzinach 1305-1512 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył radny Andrzej Małachowski przewodniczący komisji, 

powitał zebranych radnych, Przewodniczącego Rady, Wójta oraz kierowników jednostek. 

Przedstawił porządek posiedzenia 

1. Zaopiniowanie projektu podziału gminy na okręgi wyborcze. 

2. Sprawozdanie z działalności GOPS w Poświętnem. 

2. Działalność placówek kultury na terenie gminy w roku 2011. 

3. Omówienie zagadnień pod obrady sesji  i zaopiniowanie przedłożonych projektów uchwał. 

Poinformował, że na prośbę Skarbnika posiedzenie rozpocznie sie od omówienia projektów 

uchwał dotyczących zmian w budżecie. Punkt 3 w miejsce punktu 1. Radni uwag nie wnieśli. 

Ad.3. Informację z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w roku 2011 przedstawiła pani 

Halina Zasowska Kierownik Ośrodka – radni uwag nie wnieśli. 

Informację z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w roku 2011 przedstawiła pani Maria 

Szufladowicz kierownik biblioteki – uwag radni nie wnieśli. 

Ad.4. Na posiedzenie przybyła pani Jadwiga Kośka Skarbnik Gminy, która omówiła projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie oraz  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej, 

uchwała dotycząca zmian w WPF jest konsekwencja zmian w uchwale budżetowej – uwag 

nie było. 

Ad.2. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Opieki Społecznej przedstawiła pani Podlasek 

kierownik ośrodka.. 

- radny Małachowski  zapytał czy dodatkowe informacje maja być przedstawiane w 

całości czy najważniejsze elementy. 

- pani Podlasek kierownik GOPS omówiła informacje  dodała, że powołano zespół 

interdyscyplinarny, jako nowe zadanie gminy, do niektórych zadań realizowanych 

przez ops gmina musi dokładać nawet 40%, szczególnie przy pozyskiwaniu dotacji. 

- radny Małachowski stwierdził, że obserwując sytuację pewno zwiększy się liczba osób 

ubogich, a wzrost cen śmieci spowoduje dalsze ubożenie społeczeństwa. 

- Wójt dodał, że zubożenie potwierdza mniejszy wpływ do budżetu zwrotu z podatku 

dochodowego od osób fizycznych. 

- pani Podlasek omówiła projekt uchwały w sprawie dotacji innej jednostki samorządu, 

dodała, że są to pieniądze na wsparcie fundacji Ostoja, z której w postaci artykułów 

spożywczych korzystają mieszkańcy naszej gminy. Ponadto omówiła ocenę zasobów 

pomocy społecznej dodając, że podobny dokument był już sporządzany tylko pod inną 

nazwą- uwag nie było. 

Ad.1. Pani Sobczyk pracownik urzędu omówiła projekt uchwały dotyczący obciążenia gruntu 

gminnego służebnością drogową położonego w miejscowości Mysiakowiec.  

- Wójt dodał, że jest to teren podmokły wymagający dużych nakładów w celu 

utwardzenia na drogę, mieszkańcy nie wydzielili ze swoich gruntów drogi. 

- radny Worach dodał, że w przyszłości mieszkańcy mogą domagać się utwardzenia. 

- Wójt dodał, że przy jakiejkolwiek budowie będą wymuszenia na gminie, aby 

utwardzić drogę 

- radny Małachowski zapytał o stanowisko pozostałych komisji. 

- Wójt oznajmił, że komisje miały różne zdania. 

Pani Sobczyk przedstawiła założenia oraz przepisy dotyczące zmiany okręgów wyborczych, 

jakie nałożyła na gminy zmiana ustawy, zapoznała radnych z pracami gminnej komisji 

dotyczącymi projektu podziału gminy na okręgi. 

- radny Małachowski stwierdził, że ulica Główna nie powinna dzielić Poświętnego. 
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Podczas dyskusji radni omawiali przedstawione projekty podziału gminy na okręgi wyborcze. 

Pani Sobczyk dodała, że według rejestrów geodezyjnych Pomyków stanowi odrębną wieś i 

ponadto leży na gruntach wsi Brudzewice, w związku, z czym został w projekcie przyłączony 

do Brudzewic. 

- radny Małachowski stosownie do projektu uchwały w sprawie wyboru 

przewodniczącego poprosił radnych o wskazanie kandydatur. 

- radny Bogusz zaproponował radnego Franasa. 

- radny Franas dodał, że komisja powinna podjąć stanowisko w sprawie wyboru 

nowego przewodniczącego 

godzina 15 posiedzenie opuścił radny, Franas. 

- Wójt zapytał radnych o stanowisko w sprawie przedłużenia kadencji dyrektorom 

szkół, w Dębie upływa w przyszłym roku, dobrze byłoby zrobić jeden konkurs. 

- radny Małachowski stwierdził, że dobrze byłoby przedłużyć o rok a potem konkurs 

dla trzech dyrektorów. 

- radny Bogusz poparł stanowisko radnego Małachowskiego. 

- radny Moskwa stwierdził, że najlepiej przeprowadzić konkurs, ponieważ do tej pory 

nic z oświatą nie zrobiono. 

Po krótkiej dyskusji podjęto decyzję, aby przeprowadzić konkurs na dyrektorów szkół. 

Po zakończeniu dyskusji i wyczerpaniu zagadnień przewidzianych pod obrady komisji radny 

Małachowski zamknął o godzinie 1512 posiedzenie. 

 

Protokołował         Przewodniczący 

Bolesław Kośka     Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Spraw Socjalnych 

       Andrzej Małachowski 
 


